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To:

Cc:

From:

Sent: Thur 4/30/2020 3:26:02 PM

Subject: RE: Vraag Hart van Nederland

Received: Thur 4/30/2020 3:26:02 PM

Oke, dank voor de update. Ik heb naar HvNL teruggekoppeld dat we tot het advies van OMT niks kunnen zeggen hierover.

Groeten,

Directie communicatie

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Van:BEBEYeminvws.nl>

Verzonden: donderdag 30 april 2020 17:11

Aan: 5.1.2e <BRIEEEEE @ minvws.nl>

Onderwerp: RE: Vraag Hart van Nederland

i

Nee! Zegt mij niks.

Groet,

Van: EEEa invws n>Datum: donderdag 30 apr. 2020 5:03 PM

Aan:BEBRE 6 minis nls
Kopie: Pers Coronavirus <perscoronavirus@minvws.nl>,IEEEEEN @minvws nl>
Onderwerp: FW: Vraag Hart van Nederland

Ik kanje telefonisch helaas niet bereiken.

Weet jij meer van de brief van de fysiotherapeuten aan Van Rijn?

Brengt het OMT maandag ook nog advies over uit over paramedische beroepen en kunnen we daar naar verwijzen?

Dank alvast.

ver:ICE
Verzonden: donderdag 30 april 2020 16:45

Aan

cc: ) minvws.nl>

Onderwerp: FW: Vraag Hart van Nederland

oiREED
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Ik heb begrepen dat het RIVM echt net een RIVM richtlijn heeft gepubliceerd over het gepast gebruik bij paramedische beroepen.
Volgende stap is dat deze beroepen worden toegevoegd aan het verdeelmodel. LZ weet kennelijk meer van de brief. Bij

CE ik je willen vragen deze vraag even voor te leggen bij LZ.

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Directie Geneesmiddelen en Medische Technologie

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

® 06

= minvws.nl | www.rijksoverheid.nl

Verzonden: donderdag 30 april 2020 16:10

on:IES)
Onderwerp: FW: Vraag Hart van Nederland

minvws.nl>

Groeten, JNEEESIN
M 06

E minvws.nl

werkcagen: [EEER
Va 5.1.5

Verzonden: donderdag 30 april 2020 11:36

or:ICE) SEE -IC
Onderwerp: RE: Vraag Hart van Nederland

Dit is de concrete vraag:

B..2¢

"De vraag hoe VWS, RIVM en Kabinet aankijken tegen (para)medische beroepsgroepen
die fysiek contact hebben met patiénten speelt al twee weken. Ons protocol is al

geruime tijd bekend en ambtelijk positief beoordeeld. Ook uit het antwoord dat Hugo de

Jonge gafin de persconferentie op vragen van journalisten begin deze avond, wordt niet

duidelijk waar fysiotherapeuten aan toe zijn.
Wij wachten op een formeel antwoord op onze vraag aan het RIVM en VWS of ons

(gezamenlijk) protocol voldoet aan de eisen t.a.v. (para-)medische beroepsgroepen van

het RIVM. Daarmee kunnen fysiotherapeuten in de behandeling van (ex)-corona
patiénten, uitgestelde en noodzakelijke zorg in alle zorgvuldigheid en behoedzaam

stapsgewijs opschalen. De noodzaak daarvan wordt door mijn collega’s van onder
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andere de beroepsorganisaties van huisartsen (LHV) en orthopeden (NOV) en met

onderzoek van de Patiénten Federatie NL onderstreept.
Ik ga er daarbij vanuit dat RIVM deze groep van zorgverleners ook toevoegt aan de

lijst van behandelaars die conform ons protocol indien nodig gebruik kunnen maken van

de Persoonlijke Beschermingsmiddelen (PBM) die via ROAZ+ en LCH beschikbaar

zijn."

Verzonden: donderdag 30 april 2020 11:35

Aan 51.5

Onderwerp: RE: Vraag Hart van Nederland

Waar gaat die brief over? Dan pas weet ik waar ik het uit moet zetten.

wm oc IEEE
E ERED @minvws.nl

Werkdagen:IEC

Van: 5.1.5

Verzonden: donderdag 30 april 2020 11:29

Aan:ICE)BEET© ninvvis.nl>
Onderwerp: RE: Vraag Hart van Nederland

i

Wil335 kijken of beleid hier een antwoord op kan geven, ook als het in de trend 1s dat we daar op dit moment niet op

kunnen reageren.

Zie geel gearceerd voor de vraag. Gaat over de volgende brief: https://www.kngf nl/actueel/nieuws/2020/april/29-april-
brief-aan-minister-van-rijn.html

See
I

Van: 5.1.2e < 5.1.2e @talpanetwork.com>

Verzonden: donderdag 30 april 2020 10:18

Aan

Onderwerp: Vraag Hart van Nederlan

Dag,

Daarnaast heb ik gisteren ook nog een vraag gesteld over de situatie van de demente Jeannette. Kunnen jullie al zeggen

wanneer jullie daar meer informatie over hebben?

we,IEEE


